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Пътят Раброво – Периловец е в много лошо състояние, а всичко, което се правеше 
досега като ремонтни дейности по разрушения мост беше временно. Това каза за  Радио
“Фокус”- Видин Анета Генчева, кмет на Община Бойница. По думите й  проблемът с пътя
ще бъде разрешен едва след като се ремонтира цялостно и  основно. „Мостът е
разрушаван неведнъж. През 2012 година отново бе разрушен и  отнесен от топящите се
снегове. В последните 6 години вече 2 пъти е отнасян, а  преди това още много пъти
при всяка по-голяма приливна вълна и по-обилно  снеготопене. Надяваме се на цялостно
проектиране и ремонт на целия участък от 11  километра”, обясни Анета Генчева. След
последните проливни дъждове във Видинско  в резултат на силните придошли води
мостът на път III-121 между селата Периловец  и Раброво, който е републикански, бе
отнесен. Окончателно е прекъснат е прекият  достъп между селата Раброво, Канец и
Периловец. Жителите на село Периловец  трябва да използват обходен маршрут през
селата Бориловец, Шишенци, Бойница и  едва тогава да стигнат до Видин. „През есента
тук бяха министър Терзиева,  председателят на Народното събрание Михаил Миков и
обещаха, че ще бъде изпълнено  проектиране за ремонт на целия път. Надявам се този
път да бъде включен и в  някой проект и да има финансиране. В близките години
частни фирми докараха  камъни и запълниха големите дупки, но след дъждовете
всичко е отнесено”,  коментира Анета Генчева. По думите й има изпратени писма до
Агенция „Пътна  инфраструктура”, до министъра на регионалното развитие, до
Областно пътно  управление и до областният управител на Видин. „Както винаги, така и
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сега  вероятно ще се ремонтира временно и при следващия проливен дъжд пътят
отново ще  бъде прекъснат”, допълни Анета Генчева, кмет на Община Бойница.
Радио “Фокус”- Видин 
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